

ASEAN Talented Young Scientist Program of Guangxi

东盟杰出青年科学家入桂工作项目



Program introduction 项目简介

The ASEAN Talented Young Scientists Guangxi Program hereinafter referred to as ATYSP is an ASEAN-oriented mobility scheme aiming at implementing the Belt and Road Scientific and Technological Innovation Action Plan, enhancing exchanges and dialogues among young scientists between Guangxi and ASEAN member states, widely attracting the ASEAN young talents in the field of technology and innovation to join the Guangxi's sci-tech and industrial innovation, thus achieving sources sharing and cooperation development between Guangxi and ASEAN.

东盟杰出青年科学家入桂工作项目(简称东盟杰青项目),旨在落实"一带一路"科技创新行动计划,促进广西与东盟国家青年科技人才之间的交流合作,广泛吸引东盟国家杰出青年科技创新人才来桂参与科技与产业创新,实现广西与东盟国家创新资源共享和合作发展。



Funding Expenses 资助经费

ATYSP is to allocate special funds from the finance of Guangxi, intenting on fund eligible talented young scientists from ASEAN countries for a collaborative research for 6 or 12 months in Guangxi. The authority of ATYSP is the Department of Science and Technology of Guangxi Zhuang Autonomous Region hereinafter referred to as the Department.

东盟杰青项目由广西财政划拨专项经费,资助符合条件的东盟国家杰出青年科学家来广西开展为期6个月或12个月的合作研究。东盟杰青项目主管部门为广西壮族自治区科学技术厅。

Funding Period 资助期限		6 Months 6个月	12 Months 12个月
Funding Standards 资助标准	Living Allowance(Before Tax) 生活补助(税前)	12,500 yuan/month 1.25万元/月	12,500 yuan/month 1.25万元/月
	Research Work Allowance 科研工作经费补助	25,000 yuan 2.5万元	50,000 yuan 5万元
	Total 合计	100,000 yuan 10万元	200,000 yuan 20万元



Supported Sectors 资助领域

The Department continues to implement the ATYSP, with priority support for sectors related to Artificial Intelligence, health and wellness, specialty agriculture, ecological and environmental protection, information technology, digital economy, biomedicine, new materials, new energy, modern logistics, marine resources, energy-saving technologies, high-end equipment manufacturing, modern agriculture, modern management enterprises and technological innovation cooperation constructions towarding ASEAN.

广西壮族自治区科学技术厅持续实施东盟杰出青年科学家入桂工作项目,重点支持人工智能、大健康、优势特色农业、生态环保、信息技术、数字经济、生物医药、新材料、新能源、现代物流、海洋资源、节能技术、高端装备制造、现 代农业、企业现代化管理以及面向东盟的科技创新合作建设等相关领域。





Selection Requirement 项目人选要求

- Young scientific and technological talents with ASEAN nationality. 拥有东盟国家国籍的青年科技人才。
- PhD (with 2 years job experience at least) or Master degree (with 5 years job experience at least) in related field, with outstanding scientific research achievement or innovation value. 具有相关专业领域的博士学位(有至少2年相关领域工作经验)或硕士学位(有至少5年相关领域工作经验),有优秀的科研成果或创新价值体现。
- Currently be employed by a university, research institution, or enterprise either outside China (or outside the Guangxi region) OR having entered China after January 1 of the previous year and currently be employed by a university, research institution, or enterprise within the Guangxi region.

目前任职于国(境)外或广西区外的高校、科研院所或企业,或在上一年度1月1日后入境且目前任职于广西区内的高校、科研院所或企业。

- Under the age of 45 (including 45, based on the date of application), limit may be relaxed for special talents at the discretion of the competent authority.

 年龄在45岁以下(含45岁,以申请日期时间为准),特殊人才可酌情放宽年龄限制。
- Be fluent in English or Mandarin. 具有良好的英语或汉语语言沟通表达能力。



Procedure for Application and Operation 项目申报与实施流程

Program application 项目申报

Program transmit 项目下达

Procedure handling for participants 杰青来华入桂手续办理

Submit on duty materials 提交到岗材料

Report to duty and project proposal 到岗与项目开题

Funds allocation 经费划拨

Project completion 项目结题



More Information for Application 项目申报等相关信息

For more informatiom please contact Guangxi ASEAN Technology Transfer Center. 更多项目申报信息与广西东盟技术转移中心联系索取。

Competent Authority

Department of Science and Technology of Guangxi Zhuang Autonomous Region Scientific Talent and Science Popularization Division E-mail: gxbfe@kjt.gxzf.gov.cn

Excecutive Agency

Guangxi ASEAN Technology Transfer Center Tel:(86)771 3370850

E-mail: gattc@kjt.gxzf.gov.cn